
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 27. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 287
Kan ministeren bekræfte, at ERTMS signalsystemet ved færdiggørelsen om-
fatter alle Banedanmarks aktive spor, inklusive perronspor på de store bane-
gårde såsom Københavns Hovedbanegård, Fredericia og Aarhus?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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